
Protokoll fört vid styrelsemöte med Cacineföreningen. 
 
Tid: 2019-01-23 klockan 18.00-19.30 
Plats: Nässjö stadshus. 
 
Deltagare: 
Sofia Karlsson, Martin Nilsson, Gun Fransson, Ulf Fransson och Barbro Sundbäck-Davidsson. 
 

1.  Mötets öppnande 
Mötet öppnades. 
Ulf valdes till ordförande. 
Barbro valdes till sekreterare 
  

2.  Resultaträkning och Verksamhetsberättelse 
Resultaträkning och verksamhetsberättelse presenterades och godkändes av 
styrelsen. 
 

3. Årsmötesplanering 
Årsmötet kommer att hållas 2019-03-09 klockan 14.00 i Möcklamo missionshus.  
Gun och Ulf skickar ut inbjudan till alla medlemmar och Cacinevänner som vi har 
mailadress till. 
Cecilia ombeds skriva dagordning. 
Efter årsmötesförhandlingarna ska vi söka samtala med Valberto via länk. 
Fika och därefter Senaste nytt-bildvisning från Cacine. 
Barbro fixar bröd. 
Martin och Sofia fixar kaffe. 
Gun fixar pålägg, saft och glögg. 
 

4. Kommande aktiviteter 
En Guinea-Bissau kväll i Kulla kapell planeras till 2019-02-08 klockan 19.00. 
Ulf och Gun planerar bildspel. Kyrkokören sjunger afrikanska sånger. Gun samordnar 
fika. 
Föreningen planerar att delta på Loppis i Pilaboparken i Anneberg den 30 maj. 
Två av de till föreningen skänkta tavlorna är inlämnade till Auktionsverket i Jönköping 
för försäljning. 
De övriga tavlorna kommer att tas med till kommande föreningsaktiviteter för 
försäljning. 
 

5. Senaste nytt från Cacine 
Valberto skickar fortlöpande nyhetsbrev med bilder från Cacine. Till styrelsemötet 
hade Ulf med foton på den skolbyggnad som är under uppförande. Det ska bli två 
skolsalar till bl a den tolfte årskursen som ska starta i oktober 2019. Dessutom 
innehåller det toaletter och administrationsrum. Väggar är uppmurade. Taket måste 
på innan regnperioden som börjar i maj. Cacineföreningen har finansierat 
byggnationen, med stort stöd svensk-guineanska föreningen. 
De bekymmer som rapporterades under förra året med leverans av ris till skolköket 
är nu lösta. Mat serveras till alla förmiddagselever. 



 
6. Framtida insamlingsmål 

Framtidsmål för föreningen diskuterades. Föreningen ska bekosta motor till kanot, 
vilket beslutats tidigare. Därefter planerar styrelsen bekosta solpanelsanläggning till 
radiostationen. En investering på ca 150 000 kr. 

 
7. Nästa styrelsemöte 

2019-04-29 klockan 18.00 på PDB/Orango i Jönköping. 
 

8. Mötet avslutades 
Ledamöterna tackades för visat intresse. 
 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
Barbro Sundbäck-Davidsson                                           Ulf Fransson 
Sekreterare                                                                        


